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Beste sponsoren, financiële adoptanten, donateurs, vrijwilligers en belangstellenden. 

Sinds de laatste uitgave van onze nieuwsbrief is er weer veel te vertellen. Dat doe ik met 

plezier omdat wij ons, ondanks de recessie van dit jaar, toch goed staande hebben weten te 

houden en met trots kunnen zeggen dat het goed gaat met het project. 

Natuurlijk moesten wij, net zoals vele anderen, wel een stapje terug doen omdat wij wat 

minder donaties ontvingen. Dat heeft ook een direct gevolg voor onze kinderen en 

studenten. Iedereen moet momenteel zijn steentje bijdragen om de uitgaven te verlagen 

omdat wij onze maand budgetten niet kunnen verhogen terwijl de kosten voor 

levensonderhoud en dienstverlening omhooggaan. Na een bezuinigingsperiode tijdens de 

COVID-19 pandemie, is dit de tweede keer dat wij een bezuiniging moeten doorvoeren. Dit 

moet en kan ook wel, zonder dat onze kinderen daar echte schade van ondervinden. 

Deze inflatie is ook weer een goede leerschool in de opvoeding voor onze kinderen. Wij 

hebben veel aandacht besteed aan hoe nu een inflatie ontstaat, wat de oorzaak is en wat de 

financiële gevolgen voor iedereen zijn. Dat je dan goed moet nadenken waaraan je jouw 

geld uitgeeft. Voor de kinderen in het opvanghuis betekent dit dat ze voorlopig minder 

zakgeld ontvangen en voor onze studenten dat ze een lagere uitkering ontvangen voor hun 

levensonderhoud. Onze staf leert meer efficiënter te werken door bijvoorbeeld scooter- en 

autoritten te combineren waardoor er lagere benzinekosten zijn. De benzine is schaars, op 

de bon en de prijzen zijn in Indonesië verdubbeld.  

Op 17 Augustus 2022 hebben wij voor alle kinderen de verjaardagen dag gevierd, in deze 

nieuwsbrief leest u daarover een uitgebreid verslag. Ik wil graag even benoemen dat ik deze 

dag volledig heb gesponsord vanwege mijn 71ste verjaardag die dag.  Een videoverslag 

daarover kunt u vinden op onze website www.stichtingdolidindano.com                          

Verder brengen wij u weer op de hoogte van alle noemenswaardige gebeurtenissen en 

nieuwtjes over het project en het welzijn van onze kinderen.  

Rest mij, mede namens het                                                                                                                                            
bestuur U allen weer hartelijk                                                                                                                                  
te danken voor uw steun! 

Ik wens u veel leesplezier. 

Eef van Koningsveld                                                                                                                                         
voorzitter. 

 

 

 

 

 

 

 

 Contact Indonesië; 

Eef van Koningsveld (voorzitter) 
E-mail: dolidi@xs4all.nl 
Telefoon: +62 821 3634 7930 

 

Contact Nederland; 

Esther Braakhuis (secretaresse) 
E-mail: 
estherbraakhuis@gmail.com 
Telefoon: +31 6 18523005 

 

Postadres; 

Plutostraat 12                             
7557 KZ Hengelo (ov) Nederland 

Bank; 

ABN-AMRO Nederland IBAN: 
NL12ABNA0580442136 
BIC/SWIFT: ABNANL2A         
t.n.v.: Stichting Dolidi Ndano 
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Van projectmanager Dodi

f   

Misschien vraagt u zich af, hoe vangen wij signalen op dat er ergens in Centraal Sulawesi een kansarm kind in nood is en 

die maatschappelijke hulp nodig heeft?  Dat doen wij door te zorgen dat ons project zo veel mogelijk bekendheid heeft 

in alle dorpen en uithoeken van de hele regio. Dat proberen wij te bewerkstelligen door ons bestaan en werk bekend te 

maken bij alle sociaal betrokken instanties en dorpsbesturen. Natuurlijk gaat ons project ook regelmatig van mond tot 

mond rond binnen de gemeenschap. Dat zorgt ervoor dat ouders soms hun kind bij ons onder willen brengen vanwege 

een goede (studie) toekomst van het kind of om het zelf makkelijker te krijgen, en dat is natuurlijk niet de bedoeling. 

Daarom onderzoek ik altijd een aanmelding ter plekke waar het kind leeft bij familie, buren en dorpsbestuur op 

waarheid. Daarbij hanteer ik het “opname protocol”, opgesteld door het bestuur van stichting Dolidi Ndano.  Van mijn 

onderzoek maak ik verslag over mijn bevindingen en beslist het bestuur van Stichting Dolidi Ndano of deze kinderen 

opgenomen kunnen worden. Zo kreeg ik in het begin van dit jaar 3 aanmeldingen die ik moest onderzoeken. Het ging om 

2 kinderen (Inggrid en Cha-cha) uit een naburig dorpje +/- 10 km van ons opvanghuis en 1 kind (Julia) uit een dorpje                   

+/- 100 km bij ons vandaan. Inmiddels zijn deze kinderen opgenomen binnen onze familie. Meer informatie over deze 

kinderen leest u op de volgende pagina. Hieronder wat foto’s van mijn onderzoek. 

Sinds ik deel uitmaak van het managementteam van "Wongko Ndaya Ongaa Foundation", voel ik een groot verschil met 

mijn kinderjaren omdat ik nu de verantwoordelijkheid heb om als management lid voor de kinderen in het opvanghuis 

te zorgen, vooral in het beheren en administreren van de financiële sector. Mijn verantwoordelijkheden zijn; 

• Het beheren van inkomsten, uitgaven en het bewaken van budgetten 

• Het maken van maandelijkse rapportages voor het bestuur van “Stichting Dolidi Ndano” in Nederland 

• Het beheren van de AlfaDolidi-winkel waar onze kinderen hun boodschappen kunnen doen 

• Het beheren van het zakgeldproject voor onze kinderen  

• Het beheren van de levenskosten en studiefinancieringen van onze studenten 

Met deze baan heb ik geleerd dat er vele mensen zijn die de kinderen in de "Wongko Ndaya Ongaa Foundation" willen 

helpen en verzorgen. Een beetje van wat ze verdienen, doneren ze aan deze plek. Zelfs met de huidige crisis als gevolg 

van COVID-19 en inflatie over de hele wereld, neemt hun gevoel van solidariteit niet af. Ik, als een van de kinderen die 

hier als kind in een weeshuis ben opgegroeid en de mogelijkheid heb gekregen om te kunnen studeren, waardeer het 

enorm Ik voel me erg trots en dankbaar voor alles wat ik heb gekregen om te worden wat ik nu ben. Ik zal mijn best 

doen om het beste te geven voor de Stichting en de kinderen. Heel erg bedankt! 

Van financieel manager Astin

f   

Interview gemeenschap Leefomstandigheden Interview familie Interview kind Woonomstandigheden Interview lokale overheid 
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 Marshanda Kinde Ayu, (Roepnaam Cha-Cha) is 12 jaar en komt uit het plaatsje Dulumai en leefde 

bij haar Oma in het buurdorpje Peura. Cha-Cha heeft de lagere schoolopleiding afgesloten en gaat 

nu naar de middelbare school. Haar 79 jaar oude Oma, die nog steeds op een rijstveld werkt heeft 

maar een inkomen tussen de 15 en 30 euro per maand en kon daarom niet goed meer voor haar 

zorgen. Cha-Cha is erg gelukkig binnen onze grote familie van “Wongko Ndaya Ongaa”. 

Inggrid Hustia Ladjamba, (Roepnaam Inggrid) is 13 jaar en komt ook uit het plaatsje Dulumai. 

Omdat de moeder van Inggid suikerziekte heeft (en daardoor gehandicapt) is de familie kansarm 

vanwege deze omstandigheden. Inggrid woonde bij haar grootouders in Peura. Ze heeft de 2e klas 

van de Junior Highschool als beste van de klas afgesloten. Ze is een zeer slim meisje en wil graag 

een kans op een goede toekomst door later te gaan studeren. Die krijgt ze nu in ons opvanghuis! 

Julia Anastasya Topabibo, (Roepnaam Julia) is 12 jaar en komt uit het plaatsje Masani. Julia 

woonde en leefde samen met haar moeder en haar jongere zusje in grote armoede omdat mama 

te weinig inkomen heeft om goed voor haar te zorgen. Ze heeft de lagere school in Masani 

afgesloten en gaat nu naar de middelbare school in Tentena. Ook Julia wil graag een kans krijgen 

op een goede toekomst en die kans gaan wij haar geven. 

Nieuwe kinderen in het opvanghuis 

 Natalia Golontalo, is geslaagd voor haar senior highschool opleiding (SMA). Natalia was niet 

gemotiveerd genoeg om te gaan studeren en wilde liever gaan werken. Ze is 18 jaar en moest 

daarom het opvanghuis gaan verlaten als ze werk had gevonden. Inmiddels heeft ze werk 

gevonden bij een nieuwe cosmetica winkel in Tentena. Ze heeft bij de eigenaar ook inwoning 

ontvangen en heeft daar haar eigen kamer met keuken. Natalia is gelukkig met haar baan en is ook 

binnen de familiekring opgenomen. Uiteraard hebben ze nu ook profijt dat wij er nu onze inkopen 

doen. Natalia is sinds 6-1-14 in onze grote familie opgenomen geweest en heeft dus 8 jaar van haar 

leven in ons opvanghuis doorgebracht. Wij wensen haar succes en een zeer goede en geborgen 

toekomst toe. 

Alfret Salarupa, is geslaagd voor zijn senior highschool opleiding (SMA). Alfret was van plan om net 

zoals Gideon Pagando maritiem te gaan studeren op de Academie Barombong in Makassar. Alfret 

wilde al eerder naar deze academie en heeft daarvoor 2 jaar achter elkaar een test gedaan om 

toegelaten te worden Vanwege zijn leeftijd is hij toen niet aangenomen. Nu het erop aankwam 

wilde hij niet meer naar Barongbong omdat hij dacht dat hij dit niet aankon. Een andere, door 

Alfret zelf bedachte optie was voor ons echter niet mogelijk en na vele gesprekken hebben wij in 

goede harmonie besloten dat Alfret beter werk kon gaan zoeken. Dat heeft hij eerst gevonden bij 

een exporteur in supermarkt artikelen. Dat werk beviel hem niet en nu heeft hij onderdak en 

tijdelijk werk gevonden in Makassar bij een vriend van Opa. Hij wil in Makassar naar een baan gaan 

zoeken in de hotel branche. Alfret is ruim 9 jaar in het opvanghuis geweest. Succes Alfret, we 

houden contact! 

Ludia Asrul. (Dochter van onze kok mm Ayu) heeft met goedkeuring van mama het opvanghuis 

verlaten. Ludia wilde zelf weg omdat ze wat problemen had met onze wijze van samenleven en 

wilde meer vrijheid hebben. Ze woont nu in het ouderlijk huis bij haar zuster Ayu en gaat haar 

school, waar ze nog 2 jaar naar toe moet, gewoon afmaken. Wij wensen Ludia heel veel succes in 

haar verdere leven en zullen haar regelmatig gaan zien als ze mama gaat bezoeken. 

 

 

Kinderen weg uit het opvanghuis 
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Financieel verloop 2022                                                                                                                                      

  

  

 

 

 

  

 

€ -

€ 5.000,00 

€ 10.000,00 

€ 15.000,00 

€ 20.000,00 

€ 25.000,00 

Balans baten, lasten en saldo per maand 

 Income  Expences  Saldo bank

Financiële verantwoording 
Huidige financiele middelen 

Wat betekend de inflatie voor onze inkomsten? Ondanks de Covid-19 pandemie en de huidige inflatie is het geefgedrag voor 90 

procent van onze financiële adoptanten en sponsors ongewijzigd. Slechts een enkeling is afgehaakt omdat ze aan organisaties dichter 

bij huis gaan doneren of simpelweg moeite hebben om hun eigen rekeningen te kunnen betalen. Het gemis van deze inkomsten 

wordt echter opgevangen door donateurs die bereid zijn om wat extra te gaan doneren als wij in financiële problemen komen.                                                                                                                                     

Heeft de inflatie geen maatschappelijke impact op het project? Natuurlijk wel! In Indonesië zijn de energieprijzen met 40 procent 

gestegen (gas, elektriciteit en benzine) en zijn de inkopen voor levensonderhoud met 10 procent gestegen. Door onze grote familie 

(30 kinderen en 9 stafleden), zijn onze kosten dus extra sterk gestegen.                                                                                                                    

Hoe gaan wij met deze inflatie om?  Het bestuur en management heeft in goed overleg besloten om te bezuinigen op onze uitgaven. 

Wij vinden dat wij in het kader van de wereldwijde inflatie, onze staf en onze kinderen bewust moeten maken met deze problemen 

en hen aan te leren hoe ze daar mee om moeten gaan. Daarom zijn door middel van een presentatie de achtergronden en oorzaak 

van deze inflatie verteld, en dat ook wij ons steentje kunnen bijdragen door de kosten van onze uitgaven kunnen beheersen door 

prioriteiten te stellen. Voor deze bezuinigingen zijn een aantal afspraken gemaakt waar iedereen begrip voor heeft en aan meewerkt; 

• De kinderen ontvangen 6 euro per maand minder zakgeld om uit te geven aan snacks die ze vaak tijdens 

schooltijd kopen.  

• De studenten ontvangen 9 euro per maand minder voor hun levensonderhoud. 

• Minder ritten (minder kilometers) voor onze schoolbus en scooters van onze kinderen. Dit door meer ritten 

te combineren met andere activiteiten. 

• Bezuinigen op elektriciteit (minder verlichting aan in de nacht) 

• Betere planning voor inkoop voedsel, benzine en gasflessen. Minder privé ritten naar Tentena voor 

inkopen. (Geen declaratie) 

Deze maatregelen zijn mede bedoeld als lering in het kader van de financiële bewustwording. Uiteraard zien wij erop toe dat niemand 

iets tekortkomt en/of gehinderd wordt in onze doelstellingen. Zodra de inkomsten hoger zijn en waardoor koopkracht weer hoger 

wordt, gaan wij deze maatregelen weer intrekken. 

 De balans in Januari was nog zeer positief met een saldo van ruim 

20.000 euro op de bank. Dit saldo was aanzienlijk groot door enkele 

hoge donaties die wij als extra steun ontvingen vanwege onze 

financiële crisis in het najaar van 2021. In Januari hadden wij ook nog 

meer inkomsten dan uitgaven. Gedurende de daarna opvolgende 

maanden (uitgezonderd Juni) ziet u dat dat mede door de inflatie de 

uitgaven hoger zijn geworden dan de inkomsten. In de afgelopen 

maand zijn de baten weer aan het stijgen door enkele extra donaties 

en zijn de lasten weer verlaagd door onze bezuinigingen. Ons huidige 

saldo is nu 9.000 euro. Daarvan is 5.000 euro gereserveerd voor ons 

studiefonds in okt. (college 4 studenten en transit Agnes naar China). 
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     Eigendomsakte onroerend goed   

 Het is Stichting Dolidi Ndano gelukt om de grond en gebouwen van het opvanghuis en de kliniek, 

officieel in een akte vast te leggen met als eigenaar Yayasan “Wongko Ndaya Ongaa” en op naam van 

onze projectmanager Seprianus (Dodi) Pereru. Indien in de toekomst Dodi om welke reden dan ook zijn 

functie beëindigd, wordt de akte aangepast op naam van de nieuwe projectmanager. Het Kadaster in 

Indonesië heeft metingen verricht en zijn alle grenzen kadestraal vastgelegd. In het verleden stond de 

grond nog op naam van Herson Rare’a omdat de grond, die wij aangekocht hebben, op naam van een 

Indonesische eigenaar moest staan. Na de reorganisatie waarin wij ons volledig hebben afgescheiden 

van het Resort was het voor de stichting belangrijk dat niemand buiten het bestuur of management 

om, nog aanspraak kon maken, of invloed kan uitoefenen op de exploitatie van ons onroerend goed. 

Om alles goed te regelen heeft een functionaris van het Direktorat Pengolahan Arsip (Departement van 

burgerlijke openbare werken) ons project bezocht of alles ook volgens de regels is gebouwd. Deze 

functionaris vertelde dat er in 2012 een nieuwe wet is aangenomen, dat men binnen 100 meter van 

een meer niet meer mag bouwen. Deze wet brengt vele mensen hier rond het meer in de problemen. 

Ons echter niet omdat wij het opvanghuis al in 2009 hebben gebouwd en gelijk hebben geregistreerd 

in een akte notaris. Ondanks dat sommige gebouwen binnen 10 meter van het meer staan was dit ook 

geen probleem omdat wij de grond en gebouwen hebben beschermd tegen het water met een sterke 

dam. De functionaris was erg content met de staat waarin ons complex verkeert. 

Vrijwilligerswerk Jelle Tabois
Omdat de covid-19 pandemie over zijn hoogtepunt heen is en alle regels weer versoepeld 

zijn konden wij weer vrijwilligerswerk gaan inplannen. Van 30 juni tot 30 september heeft 

Jelle Tabois vrijwilligerswerk gedaan voor onze kinderen door dagelijks voor onze 

kinderen lessen te geven in de Engelse taal. Jelle komt uit Arnhem en is een consultant in 

de IT die heeft besloten om zijn baan op te zeggen om zich voor onbepaalde tijd in Zuid-

Oost Azie (Indonesië) te gaan vestigen. Daarbij wilde hij 3 maanden lang bij ons 

vrijwilligerswerk komen doen. Vlak voor zijn komst verraste Jelle ons allen met een 

donatie voor de stichting van maar liefst € 3.183, - Twee zussen hebben voor Jelle een 

afscheidsparty georganiseerd waarbij een inzameling gehouden is onder familie, vrienden, 

kennisen en collega’s om het project extra te ondersteunen. Daarnaast heeft Jelle ook 

persoonlijk het project wat extra financieel ondersteund naast zijn maandelijkse financiële 

adoptie bijdrage. In de periode dat Jelle zijn werkzaamheden heeft verricht, heeft hij een 

zeer goede band gekregen met kinderen en staf. Naast het les geven aan de kinderen, 

heeft hij ook bij onze staf de Engelse taal een beetje aangeleerd Zijn afscheid was voor ons 

allen daarom ook emotioneel en mooi. De kinderen hebben voor hem traditionele dansen 

(met een verhaal) uitgevoerd en Jurni heeft een geweldig afscheidswoord gehouden in het 

Engels. Jelle hartelijk bedankt voor alles en we zullen je missen!  

Jelle met de dansgroep 

Jelle met de staf 

Speech Jurni 

Engelse les 

Lesuur in kleine groepen 

Aankondiging “vrijwilligerswerk”:                           

In december van dit jaar komt Djura 

Broijl voor een aantal maanden ons  

project en onze kinderen ondersteunen. 

In maart 2020 zou Djura tijdens haar 

studie ons al komen helpen maar door 

de covid-19 hebben wij dit moeten 

uitstellen. Inmiddels is ze afgestudeerd 

en heeft haar Bachelor of Arts – BA, 

Ecologisch Pedagoog I Master of Science 

– MSc, Youth Studies gehaald.                                                             

Wij kijken uit naar haar komst!  

 

Kadaster aan het meten 
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Het is de bedoeling dat wij eens per jaar de verjaardagen-dag gaan vieren van en voor alle kinderen. Dit is dan een dag vol met 

activiteiten en feesten. In 2021 was er door de covid-19 crisis geen voldoende budget om deze dag groots te gaan vieren, daarom 

hebben wij deze dag maar overgeslagen mede omdat er een uitstapje naar Tana Toraja op het programma stond. Ook dit jaar waren 

er wat financiële problemen door de inflatie. Maar om deze dag weer te gaan overslaan, dat was geen optie. Daarom heeft “Opa Eef” 

van zijn 71ste verjaardag op 17 augustus, de verjaardagen-dag georganiseerd en gesponsord. Het moest voor iedereen een groots 

feest worden en dat is gelukt! Wij hadden een vol dagprogramma gemaakt met cadeau surprises, veel taart, sportieve 5-kamp spelen, 

lekker eten van een zelf geslacht varken en als klap op de vuurpijl op de avond een echt feest met dans en livemuziek van een 

bekende lokale band. De kinderen gingen allemaal “uit hun dak”! Hieronder vindt u een fotoverslag van alle activiteiten.                                                                                                                               

Er is een videofilm van deze dag gemaakt, deze kan u vinden op de startpagina van onze website www.stichtingdolidindano.com ! 
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Agnes, presteert nog steeds geweldig goed. Ze scoort prachtige cijfers voor haar on-line 

examens maar haar studie verloopt niet zonder problemen. Ze heeft wat tegenslagen te 

verwerken omdat ze haar volledige observatie opdrachten in Indonesië niet kan 

uitvoeren. Bij bepaalde observaties moet een student speciale toestemming hebben 

van de minister van gezondheid en het ministerie van onderwijs en technologie. De 

directeur van het ziekenhuis kan daarom verdere observatie niet toestaan zonder die 

brief. De toestemming duurt echter te lang, die zou ze dan pas in december ontvangen 

en dat past niet in haar studieprogramma. Echter, inmiddels is dit probleem opgelost 

omdat de Universiteit in China alle studenten hebben teruggeroepen. Ze stoppen met 

de on-line studie en gaan binnenkort off-line verder. Agnes moet dus terug naar de 

campus om haar colleges daar verder te gaan volgen. Dit betekent dan ook dat ze de 

rest van het observatie programma in China kan gaan doen. Voor de observaties die ze 

in de ziekenhuizen op Sulawesi heeft gedaan heeft ze een certificaat ontvangen. Er 

moest veel geregeld worden voor de reis naar China vanwege de strenge maatregelen 

die daar gelden. De reis zal enkele dagen duren omdat ze ook de covid-19 procedure 

moet volgen door 4 dagen in een quarantaine hotel te verblijven in Jakarta. Voor het 

regelen van een nieuw visum en de benodigde documenten voor het reizen, krijgt ze 

hulp van de ambassade in Jakarta.  Voor alle studenten gebeurt dit in 3 groepen en 

Agnes zit in 3e groep. (Zaterdag 15 oktober vliegt Agnes van Makassar naar Jakarta om 

in quarantaine te gaan).                                                                                                                       

Voor onze stichting kwam het besluit om de on-line colleges te stoppen als een 

verrassing omdat in juli nog was gecommuniceerd dat de studie de rest van dit jaar nog 

on-line zou zijn. Omdat deze onverwachte en dus niet begrote reis een extra kostenpost 

van € 3.000, - is, moesten wij op zoek naar een sponsor voor een extra donatie in ons 

studiefonds. Dat is uiteindelijk gelukt en wij hopen dat Agnes de laatste 2 jaar van haar 

studie gewoon in China kan afmaken.                                                                                                                        

Op de foto’s; Agnes tijdens haar observatie, met studie vriendin Adiba, de terugroep 

brief en de lijst met cijfers van haar laatste examen in september. (100.00 is max score) 

  

Gideon heeft zijn studie op de Academie Barombong van dit jaar voltooid en is op 1 april 

gegradueerd als scheepswerktuigbouwkundige. Gideon wil graag op een passagiersschip 

voor cruisereizen gaan werken. Na zijn graduatie moest hij nog een examen Engels gaan 

doen voor een extra certificaat. Daar is hij inmiddels voor geslaagd en is het nu 

afwachten wanneer het certificaat wordt afgegeven. Gideon verblijft nu in het 

opvanghuis en helpt ons met diverse klussen tot hij een baan gevonden heeft en kan 

gaan aanmonsteren op de grote vaart. Wij hopen dat dit in het begin van 2023 zal zijn. 

Natuurlijk helpen wij hem met het solliciteren. Wij zijn trots op je Gideon! Als je in de 

toekomst een paar weken met verlof gaat, ben je altijd welkom in ons opvanghuis. We 

kunnen je inzet en vaardigheden goed gebruiken.  Rechts, de graduatie foto van Gideon.            

Tiara, is ook bezig met de laatste fase van haar studie rechten. 

Haar graduatie is voorlopig in februari 2023 ingepland. 

Utin, heeft haar praktijkopdracht bij een bank in Makassar 

inmiddels voltooid en met een examen afgesloten.  (foto links) 
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Edo werd op 30 juli erg ziek met ernstige ademhalingsproblemen en hartkloppingen. Zijn 

temperatuur was hoog, zijn bloeddruk hoog en zijn Oxi laag. Dus hebben hem naar het ziekenhuis in 

Tentena gebracht voor verder onderzoek. Daar hebben ze hem opgenomen en zuurstof toegediend. 

De dokter vermoede een acute bronchitis maar kon echter geen goede diagnose stellen vanwege het 

ontbreken van de juiste apparatuur. De volgende dag hebben wij Edo per ambulance naar het 

ziekenhuis in Poso laten brengen waar ze meer onderzoek mogelijkheden hebben. Na 4 dagen 

opname en onderzoek, was de diagnose inderdaad een acute bronchitis. Edo moest een aantal 

weken rust gaan houden maar mocht wel weer naar huis met veel medicatie. Echter, na een maand 

op bed te hebben gelegen was er nog steeds geen verbetering in zijn herstel, Edo was moe, lusteloos 

en sterk aan het vermageren. Omdat ik (Eef) de diagnose acute bronchitis niet vertrouwde heb ik op 

31 augustus besloten om met Edo en zijn vader pp Olivia naar Makassar te vliegen voor een second 

opinion van een kinderarts (specialist) in het gerenommeerde “Siloam hospital “. Al snel bleek dat er 

iets anders aan de hand was en de dokter wilde Edo uitgebreid verder laten onderzoeken. Na drie 

dagen van testen op het laboratorium, op de afdeling radiologie, en op de hartafdeling, kwam 

uiteindelijk de uitslagen met de diagnose van de kinderarts.  

1) Edo heeft gesloten TBC, daartegen is bij Edo Tuberkulin gevaccineerd volgens procedure.   

2) Edo heeft een niet goed sluitende hartklep in de rechterkamer tussen de bovenkamer en 

benedenkamer die het bloed naar de longen pompt. Daardoor stroomt er af en toe een 

beetje bloed terug. Geen groot probleem vanwege de jonge leeftijd van Edo. Het zal vanzelf 

tijdens zijn groei gaan herstellen en is niet gevaarlijk. 

3) Edo heeft een allergie probleem. Hij is allergisch tegen schaaldieren en honing.  

Uiteraard heeft Edo nu de juiste medicijnen tegen zijn kwaaltjes ontvangen en is weer aardig 

opgeknapt. Hij moet nog wel wat meer vertrouwen en lef krijgen maar stap voor stap komt dat wel.  

Hij gaat alweer naar school en heeft weer zin om iets te ondernemen. Intensief sporten mag hij nog 

niet maar hij moet wel blijven bewegen. 

 

 

Ziekteverloop van Rifeldo (Edo) Buru 

Ziekenhuis Tentena 

Op weg naar ziekenhuis Poso 

Siloam ziekenhuis Makassar Even relaxen onderweg Weer terug naar huis  Vliegtuig boarding Palu Overnachting Palu 

Dodi, kreeg in de nacht op 10 augustus ernstige ademhalingsproblemen waarop wij hem naar het 

ziekenhuis hebben gebracht. De diagnose werd al vrij snel gedaan en Dodi had een aanval van astma. 

Door het dampen via een Compressor Nebulizor met Sodium chloride/Salbutamol, verdween de 

benauwdheid. De dokter wilde Dodi ter observatie wat langer in het ziekenhuis houden. Omdat wij 

een 1e klasse kamer hadden aanvaard, duurde de observatie 3 dagen. (Het ziekenhuis wil 

waarschijnlijk wat extra verdienen). Dodi voelde zich echter alweer snel goed. Omdat wij zelf ook een 

compressor bezitten in onze kliniek, hebben wij gelijk wat medicatie ingekocht voor het geval Dodi 

weer problemen zou krijgen. En dat was maar goed ook want sinds die tijd heeft Dodi al 3 aanvallen 

gehad en was de benauwdheid al na 5 minuten dampen weer verdwenen. Indien de frequentie van 

aanvallen zo blijft, gaan wij ook naar het Siloam ziekenhuis voor een consult bij een longspecialist. 

Astma problemen bij Dodi 
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Vrienden Ron en Natasja Project presentatie in kasteel de Havixhorst 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

                                                                           Eef in Nederland.                                                                           
Van december 2021 tot juli 2022 ben ik (Eef) volgens planning in Nederland geweest. Deze reis 
had meerdere doelstellingen; Naast familie- en vriendenbezoek, was ik ook in de gelegenheid om 
wat bestuurs- en sponsoractiviteiten te doen en om wat sponsors in binnenland en buitenland te 
bezoeken. En natuurlijk niet te vergeten, onze manager Dodi te laten ervaren hoe het is om 
zelfstandig als projectmanager het opvanghuis te laten leiden. In nieuwsbrief 22 heb ik al enkele 
sponsoractiviteiten en nieuwe donaties gemeld. In deze nieuwsbrief vermeld ik nog een 
wervingsactie en wat bijzondere giften die tot nu toe gedaan zijn. Voor de goede orde meld ik 
nog maar even dat de kosten voor alle bestuurs- en wervingsacties niet betaald of vergoed 
worden door de stichting!                                                                                                                                                                          
Op mijn afscheidsfeestje voor familie en vrienden, verrasten ze mij met wat giften als extra steun 
voor het project. Geweldig! Bedankt familie en vrienden.        Op de foto rechts het familiecadeau. 
  

       

Natuurlijk zijn wij dankbaar voor alle donaties en waarderen 

wij dat van groot tot klein. Wij publiceren regelmatig wat 

namen met donaties in onze nieuwsbrief omdat ze zeer 

bijzonder zijn of dat er een mooi verhaal achter zit. Daarvoor 

vragen wij toestemming. Indien u uw verhaal of donatie met 

naam en toenaam vermeld wil zien vernemen wij dat graag! 

               DONEREN?                                                                            

U kunt aangeven of u maandelijks of jaarlijks wilt doneren of 

eenmalig met een bedrag naar keuze. Ook is het mogelijk aan te 

geven of u gericht op een project wilt doneren of in het algemeen.   

ABN-AMRO   IBAN; NL12ABNA0580442136  BIC;  ABNANL2A        

Op naam van “ Stichting Dolidi Ndano” 

                              Steun van Rotary Club.                                                                                

Mijn vriend Ron Neymann is bestuurslid van de Rotary Club 

Staphorst-Reestland en hij heeft het mogelijk gemaakt dat ik 

een project presentatie mocht geven in een bijeenkomst op 

locatie Kasteel Hotel-Restaurant De Havixhorst in De Schiphorst. 

Het doel was om een gift te krijgen voor de bouw van een nieuw 

toiletgebouw die wij in 2023 willen gaan bouwen op ons terrein. 

Uiteindelijk hebben wij een donatie ontvangen van de Rotary 

Club en een gift van 2 leden, in totaal ontvangen € 2.050,-                        

Iedereen hartelijk bedankt voor de gastvrije ontvangst en steun!              

                         Enkele mooie ontvangen donatiemomenten uitgelicht:                                                           

• Mirjam Klaassens en Wilco Kater hebben bij de geboorte van hun dochter 

Jule op 28 april, met kraamcadeau ’s  € 642,50 opgehaald en dit bedrag 

gedoneerd voor de drie nieuwe kinderen die wij hebben opgenomen. (foto 1) 

• Marianne Berkhof en Henk van Engeland hebben een feestje gevierd waarbij 

ze als cadeau om een gift voor ons project hebben gevraagd. Ze hebben 

totaal € 375,- gedoneerd. 

• Christian Bender en Kamilla Megel uit Duitsland hebben spontaan tijdens hun 

vakantiereis ons project bezocht en waren onder de indruk. Ze hebben een 

donatie van € 200,- en wat snacks voor de kinderen achtergelaten. (foto 2)  

• Patrick K. Magyar uit Zwitserland ondersteunt ons al jarenlang met een 

donatie in ons studiefonds. Vanwege de inflatie en niet gebudgetteerde 

uitgaven, kwam ons fonds in de financiële problemen. Wij hebben ons 

probleem aan Patrick voorgelegd en hij twijfelde geen moment om een extra 

donatie te toen waarmee ons probleem was opgelost. Patrick, Bedankt! 
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Foto’s gemaakt van en door de kinderen 


